

智能科技專才入學獎學金 Smart Tech Talent Entrance Scholarship

目的 Objectives

港專學院及香港專業進修學校（下稱「港專」）設立「智能科技專才入學獎學金」，由鴻福堂集團控股有限公司贊助，以支持有志於智能科技領域發展的學生，並推動他們於港專升學，培養人才加入智能科技行業，為未來社會作出貢獻。

With the support of Hung Fook Tong Group Holdings Limited, HKCT Institute of Higher Education and Hong Kong College of Technology ('HKCT' thereafter) provides the 'Smart Tech Talent Enrichment Scholarship' to nurture aspiring students in the field of smart technology and contribute to the future workforce.

主要申請對象及資格 Main Targets & Requirements

本地及非本地學生：

- 香港中學文憑試考生，於香港中學文憑試中獲得五科 12 分或以上成績；或
- 內地高考考生，於普通高等學校招生全國統一考試（高考）及英語取得滿意成績，或具同等學歷；及
- 有志於智能科技領域發展及從事相關工作；及
- 在入學面試中有良好表現；及
- 申請人的個人陳述內容，顯出有志從事智能科技事業；及
- 獲得本校取錄入讀港專指定課程：
 - 計算機科學與人工智能工程（榮譽）理學士（全日制一年級或三年級入學）
 - 計算機科學及網絡安全（榮譽）理學士（全日制一年級或三年級入學）
 - 應用人工智能高級文憑（全日制）
 - 網絡安全高級文憑（檢測及合規）（全日制）
 - 物聯網工程高級文憑（全日制）

Local and Non-local Students:

- Attained HKDSE 12 points or above for any 5 subjects; or
- For Chinese Mainland students, achieved satisfactory result in National University Entrance Examination (GaoKao) and in English, or hold equivalent qualifications; and
- Having aspiration in developing a career in Smart Technology sector; and
- Good performance in admission interview; and
- Quality content of the personal statement demonstrates a strong ambition to pursue a career in smart technology; and
- Being accepted to enroll in HKCT designated programmes:
 - Bachelor of Science (Hons) in Computer Science and AI Engineering (Full Time, Year 1 or Year 3 entry)
 - Bachelor of Science (Hons) in Computer Science and Cybersecurity (Full Time, Year 1 or Year 3 entry)



- Higher Diploma in Applied Artificial Intelligence (Full-time)
- Higher Diploma in Cybersecurity (Testing and Compliance) (Full-time)
- Higher Diploma in Industrial Internet of Things (Full-time)

金額 Amount

獎學金港幣\$10,000

A HK\$10,000 scholarship

申請方法 Application Method

於入學面試時，由學部面試主任推薦提名。申請人須於開學後填寫以下申請表，或登入港專內聯網下載申請表格，連同相關證明文件，於 10 月 30 日下午 6 時前電郵至 partnership@hkct.edu.hk。
Nominated by the interviewer of the academic division/ faculty during the admission interview. Applicants should fill in the application form below or download the form via HKCT Single Sign-On Portal and email the form and supporting documents to partnership@hkct.edu.hk by 6pm of 30th October.

其他 General Notes

1. 所有獎學金計劃均設甄選程序，並確認沒有任何未繳交之學費或款項後，獎學金方可獲得發放。
All scholarships are given in accordance with a selection procedure. Scholarship will be disbursed to successful applicants without outstanding fee payment.
2. 獎學金名額有限，所有獎學金之資格審定及發放，以校方之評審委員會的批核為最終決定，申請人不得異議。
A limited number of scholarships are available. Assessment of applicants' eligibility and the granting of scholarships are subject to the final decision of HKCT's Selection Panel for Scholarships. Applicants' objection to the result will not be accepted.
3. 如學生合資格並成功申請或獲推薦提名多項新生入學獎學金，亦只可獲發不多於一項獎學金。
If students are eligible and successfully apply for or are nominated for multiple entrance scholarships, the students will only be awarded no more than one scholarship.



partnership@hkct.edu.hk



智能科技專才入學獎學金申請表格

Smart Tech Talent Entrance Scholarship Application Form

(請填寫以下各項資料 All fields are mandatory unless otherwise specified)

I. 申請人之個人資料 Personal Particulars

就讀課程名稱及編號：

Current Programme Name & Code: _____

姓名：

Name of Applicant: _____

學生編號：

Student number: _____

手提電話號碼：

Mobile phone number: _____

電郵地址：

Email address: _____

註 Notes:

- 獎學金相關詳情，請參閱上頁「智能科技專才入學獎學金」資訊。
For the details of scholarship, please refer to the above pages of 'Smart Tech Talent Entrance Scholarship'.
- 申請表及有關證明文件必須於 10 月 30 日下午 6 時前電郵至 partnership@hkct.edu.hk。
Application form and supporting documents should be submitted by email to partnership@hkct.edu.hk by 6pm, 30th October.



II. 申請獎學金所需證明文件 Supporting Documents for Application

A. 活動紀錄 Non-Academic Record and Achievement

申請者於校內或校外的非學術貢獻 / 成就 (與資訊科技、人工智能、物聯網或網絡安全相關尤佳)。

Applicants have to list out non-academic contribution / achievement (IT, AI, IoT and Cybersecurity preferred).

年/月 Year/Month	詳細說明(如活動 / 比賽名稱、性質和內容、參與的角色) Detailed description (e.g. Name of activity/ competition, type and content, role of participation)	活動組織名稱 Name of Organisation	獎項 / 證書 / 成就等 Awards / Certificates / Achievements, etc

註 Notes :

- 申請者可附上課外活動或比賽等的記錄、證書、認可文件的副本。
Applicants may submit copies of documents of extracurricular activities, contests, awards, certificates and endorsements.



B. 個人陳述 Personal Statement

請以不多於 500 字，就申請此獎學金的原因、對於你選擇的科目的看法及志向書寫個人陳述，內容會作為評核的依據之一。

Please state the reasons for your application for this scholarship and elaborate on your views regarding the programme you choose to study. The quality of your statement is one of the criteria for assessing your eligibility. (Within 500 words)

III. 聲明 Declaration

1. 本人在此申請表中所提供之資料均屬正確及完備，並明白若填報之資料失實，本人之申請資格將被取消。
I declare that the information given in support of this application is accurate and complete, and understand that any misrepresentation or false information given will result in disqualification from application.
2. 本人明白即使具備多項申請資格，亦不可同時享有多於一項之入學獎學金，一切以港專的決定為最終決定，申請人不得異議。
I understand that even though I am eligible for more than one item, only one entrance scholarship to be awarded. HKCT has the final and conclusive decision on the assessment and award of scholarship.
3. 本人明白「智能科技專才入學獎學金」之申請若被接納，不得轉讓他人。
I understand that the approved Smart Tech Talent Entrance Scholarship will not be transferable to other person.
4. 本人同意「智能科技專才入學獎學金」之審批及發放，以港專的決定為最終決定，申請人不得異議。
I agree that HKCT has the final and conclusive decision on the assessment and granting of the Smart Tech Talent Entrance Scholarship.
5. 於此表格包含之個人資料只會用作獎學金甄選用途。
Personal data contained in this application will be used to the purpose of scholarship selection only.

申請人簽署：

Signature of Applicant:

日期：

Date: _____



IV. 內部填寫 For Official Use

上述申請 Above Application is 獲批核 Approved 不獲批核 Disapproved

評語 Comment :

審核人員簽署* : _____ 日期 : _____
Signature of the Approver: _____ Date: _____

*推薦表格需經校長辦公室或青年發展部主管的最終審核。

The application form requires the approval of either the Head of President Office or Department of Partnership & Youth Advancement.